

客戶重要通知

Important Notice to Customers



修訂「中國建設銀行(亞洲)『貴賓理財』及『智選理財』生日禮遇條款及細則」之通知

本行將於 2019 年 7 月 1 日起，更新「中國建設銀行(亞洲)『貴賓理財』及『智選理財』生日禮遇條款及細則」部份條文。詳情如下：

請參閱下表了解條款和條件內新增或已修訂的條文(新加內容已劃上底線，移除內容已被劃掉)：

原有項目號碼	修訂或新增項目號碼	修訂內容
N/A	B(9)	<u>符合以上條件之合資格客戶將於該生日月份內或之前收取有關生日禮遇通知。</u>
B(9)	B(10)	符合以上條件之合資格客戶可於該生日月份內，聯絡客戶經理揀選有關生日禮遇。申請一經本行接納，客戶不得更改。在任何情況下，生日禮遇均不可兌換為現金。

若閣下於生效日或之後繼續使用本行之銀行服務，上述更改將對閣下具有約束力。倘閣下不接受上述修訂，閣下有權根據條款和條件中列明的有關條款終止本行賬戶或服務，及於生效日前通知本行以作出相關終止安排。

客戶可經分行或致電「貴賓晉裕」客戶專線 2903 8328、「貴賓理財」客戶專線 2903 8383 或「智選理財」客戶專線 2903 8322 以查詢詳情。

客戶重要通知

Important Notice to Customers



Amendments to “China Construction Bank (Asia) PREMIER BANKING and WISE BANKING Birthday Program Terms and Conditions”

Please be informed that the amended “China Construction Bank (Asia) PREMIER BANKING and WISE BANKING Birthday Program Terms and Conditions” will be effective from 1 Jul, 2019.

Amendments to “China Construction Bank (Asia) PREMIER BANKING and WISE BANKING Birthday Program Terms and Conditions” (the “Terms and Conditions”)

Please refer to below for the amendments to the Terms and Conditions (additions are underlined and deletions are crossed out):

Original Clause Number	Amended or New clause number	Amendment(s)
N/A	B(9)	<u>Eligible Customers who have fulfilled the above criteria will receive the notification before their birthday month.</u>
B(9)	B(10)	Eligible Customers who have fulfilled the above criteria can select the Birthday Offer through relationship managers within their birthday months. An application is irrevocable and may not be changed once it is accepted by the Bank. In no circumstances will a Customer be allowed to redeem cash by the Birthday Offer.

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use our banking services on or after the Effective Date. If you decline to accept the above amendments, you have the right to terminate your respective accounts or services in accordance with the existing Terms and Conditions, and notify us for the termination arrangement before the Effective Date.

For enquiries, please contact any of our branch staff or call PREMIER SELECT hotline at 2903 8328, PREMIER BANKING hotline at 2903 8383, WISE BANKING hotline at 2903 8322.

FOR POSTING: June 10, 2019 - June 30, 2019

